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NIECH CAŁA POLSKA PRZYPOMNI SOBIE RABKĘ!

  

Niegdyś Rabka i uzdrowisko to było jedno. Gdy ktoś jechał do Rabki, jechał do Zdroju. Kiedyś
niemal wszyscy mieszkańcy żyli, a przynajmniej uzyskiwali znaczną część dochodów, z
przedsięwzięć mniej lub bardziej związanych z działalnością uzdrowiskową. Dzisiaj Uzdrowisko
Rabka S.A. jest jedną z wielu firm działających na terenie miasta, nadal jednak Uzdrowisko i
Rabka traktowane są jako tożsame. 
Na ile Pani, jako burmistrz, czuje się gospodarzem uzdrowiska i czy Pan jako Prezes
Uzdrowiska Rabka S.A. czuje się w jakimś sensie gospodarzem miasta?

  

Rozmowa z Burmistrz Miasta, Ewą Przybyło i z Prezesem Uzdrowiska Rabka Andrzejem
Kowalczykiem
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